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Na inicijativu Josipa Jurasa, u županijskoj skupštinskoj dvorani održana je tribina vezana 

uz problematiku “kućanske rampe” i rješenja koja se građanima Varaždina nameće. 

Naime, zbog rješenja koje mimo volje građana, ali i odredbi Prostornog plana Grada 

Varaždina, forsira gradonačelnik Neven Bosilj, nezadovoljni građani tog kvarta zatražili su 

već prije 10 mjeseci sastanak s gradonačelnikom. 

Iako zvuči gotovo nevjerojatno, do danas do sastanka nije došlo, a gradonačelnik ne 

pokazuje ni najmanje interesa da sasluša probleme građana. 

- U više navrata na inicijativu naših građana koji žive u Wissertovoj ulici predlagale smo na

sjednicama Gradskog vijeća da se jedna točka dnevnog reda posveti njihovoj inicijativi. Na

molbe građana tražili smo raspravu o sva tri moguća rješenja problematike “kućanske 

rampe” i to tzv Čehokovom, Bosiljevom i prijedlogu rješenja građana tog kvarta. Međutim, 

SDP-ova većina uvijek je nas, pa tako i građane, odbila. Daleko sramotnije od njihovog 

odbijanja da se o tome raspravi na Gradskom vijeću je odbijanje svakog dijaloga s 



građanima. Gradonačelniče, oni su naši sugrađani, porezni obveznici, oni grade i stvaraju 

bolji Varaždin. Vaše odbijanje da ih primite je neviđeno, ali i u najmanju ruku neodgovorno 

- rekla je članica Kluba vijećnica HDZ-a u Gradskom vijeću Aranka Oreški. 

Također, ponovo je podsjetila da su Bosilj i Marković raspustili mjesne odbore, možda i iz 

razloga kao što je ovaj, da u tom dijelu, ali i ostalim dijelovima Varaždina, ušutkaju 

građane. 

- Sramotno je da Bosilj, nakon što je raspustio Vijeća mjesnih odbora preko kojih su 

građani svakog kvarta i mjesta mogli voditi brigu o potrebama svog kvarta i susjedstva, 

sastajati se, družiti, davati inicijative, sada osniva Vijeće građana. Gradonačelniče, time 

ste degradirali demokratske procese na kinesku razinu. Naime, Vijeća mjesnih odbora 

biraju svi građani Grada Varaždina s pravom glasa, a tzv. Vaše Vijeće građana samo Vi. 

Vijeće mjesnih odbora za svoj rad odgovara građanima, a Vijeće građana samo Markoviću

i Vama - upozorila je Oreški te pozvala gradonačelnika da što žurnije održi sastanak s 

građanima Wissertove ulice, a potom i da raspiše izbore za Vijeća mjesnih odbora. 

- Naši građani koji su stvarali i gradili naš prekrasni Varaždin imaju pravo voditi brigu o 

svom kvartu - zaključila je Oreški.
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